
ПРОТОКОЛ № 5 

засідання колегії міської ради 
від 19.09.2016р.         Зелена зала 

15.00 

Всього членів колегії – 13 чол. 

Присутні: О.Симчишин – міський голова, М.Кривак – секретар міської ради, Л.Герасимчук, 

Л.Головко, А.Кветко, О.Певнєв, Р.Афійчук, Г.Галкін, Т.Прядун, А.Собко, М.Заганяч, 

Ю.Вавринюк 

Відсутні на засіданні: О.Скочеляс, І.Добжанський, В.Худецький, 

Запрошені: Г.Мельник – заступник міського голови, А.Нестерук – заступник міського 

голови, В.Гончарук – заступник міського голови, Ю.Сабій – керуючий справами виконавчого 

комітету, Д.Палій, В.Коліщак, І.Ковальчук, М.Трещов - начальник управління комунального 

майна, О.Чорнієвич – директор департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів, С.Самишкін – начальник управління земельних ресурсів та земельної реформи, 

Т.Поліщук – начальник управління капітального будівництва, Л.Демчук - завідувач 

юридичного відділу, В.Гурський – заступник начальник управління житлово – комунального 

господарства, С.Воронецький –начальник управління праці та соціального захисту 

населення, Б.Ткач – начальник управління охорони здоров’я, С.Ремез – начальник 

управління молоді та спорту, Р.Миколаїв – начальник управління освіти, А.Ромасюков – 

начальник управління культури і туризму, представники громадськості, ЗМІ 

Головує на засіданні: О.Симчишин – міський голова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення питань, що виносяться на розгляд чергової восьмої сесії міської ради. 

 

2. Про включення до порядку денного чергової  восьмої  сесії міської ради питання: 

 

2.1. Про залучення кредиту НЕФКО для фінансування інвестиційного проекту (за 

пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації)  

 

3. Різне. 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Питання порядку денного розглянуті усіма постійними комісіями. До 

порядку денного чергової восьмої сесії міської ради за пропозицією 

постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації пропонується включити питання «Про залучення 

кредиту НЕФКО для фінансування інвестиційного проекту». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Перше питання «Про затвердження звіту про використання коштів 

цільового фонду Хмельницької міської ради за 1 півріччя 2016 року» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень в рішення шостої 

сесії міської ради від 18.05.2016р. №7» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Програми бюджетування за 

участі громадськості (Бюджет участі ) міста Хмельницького на 2017 – 

2019 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  



Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про присвоєння звання «Почесний громадянин 

міста Хмельницького» Барбалюку Віктору Денисовичу» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про призначення персональних премій 

Хмельницької міської ради для кращих педагогічних працівників 

дошкільних, загальноосвітніх та позашкільних навчальних закладів 

міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу Хмельницькій 

спеціалізованій загальноосвітній школі І-ІІІ ступенів № 15 імені 

Олександра Співачука на списання шляхом ліквідації учбово - 

ігрового комплексу «Пошук – 2» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про утворення філій управління адміністративних 

послуг Хмельницької міської ради та внесення змін та доповнень до 

рішень сесії міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до загальної чисельності 

апарату виконавчих органів міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 1 проекту рішення, замінивши цифру «14» на цифру «15», 

передбачивши 1 штатну одиницю для архівного відділу. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до Положення про звання 

«Почесний громадянин міста Хмельницького», затвердженого 

рішенням тридцять п’ятої сесії міської ради від 28.04.2010 року № 31» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Положення про Хмельницький 

міський центр соціальної реабілітації дітей – інвалідів «Школа життя» 

(в новій редакції)» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

доповнити додаток проекту рішення розділом 9 «Припинення 

Центру» 

9.1. Припинення Центру здійснюється шляхом його реорганізації 

(злиття, приєднання, поділу, перетворення) або шляхом ліквідації за 

рішенням засновника у порядку встановленому чинним 

законодавством України. 

9.2. У разі ліквідації Центру його активи повинні бути передані 

неприбутковій організації відповідного виду або зараховані до доходу 

міського бюджету 



Які будуть зауваження? (Немає).  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу Хмельницькій дитячо-

юнацькій спортивній школі №3 на передачу в тимчасове безоплатне 

користування міській громадській організації дитячо-юнацький 

футбольний клуб “Поділля” футбольного поля по вул. Прибузькій, 3/1» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є протокольне 

доручення. 

Комісія з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації пропонує протокольно доручити управлінню молоді та 

спорту при укладенні договору безоплатного користування 

передбачити пункт щодо безкоштовного навчання не менше десяти 

відсотків дітей соціально-незахищених категорій населення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу Хмельницькій дитячо-

юнацькій спортивній школі №2 на передачу в тимчасове безоплатне 

користування громадській організації “Дитячо-молодіжний 

футбольний центр “Професіональний м’яч” стадіону по вул. 

Кармелюка, 8/1А» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін та доповнень в рішення 

тридцять сьомої сесії міської ради від 30.04.2014 №8 із внесеними 

змінами» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про затвердження передавального акту Міської 

міжлікарняної аптеки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне користування 

військовій частині А 2339 медичного обладнання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

міської комунальної аптеки «Віола» та затвердження нової редакції 

Статуту міської комунальної аптеки «Віола» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про безоплатну передачу об’єктів комунальної 

власності територіальної громади міста Хмельницького у власність 

територіальних громад» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу в суборенду 

частини нежитлового приміщення по провул. Пушкіна, 11» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 



(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про передачу в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

Є пропозиція запросити на сесію керівника державного підприємства 

поштового зв’язку «Укрпошта». Немає заперечень? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на організацію 

одностороннього руху транспортних засобів по вул. Депутатській» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження?  

Є пропозиція протокольно доручити управлінню житлово – 

комунального господарства вивчити питання щодо можливості 

встановлення знаку «Стоянка заборонена» по вул. Хотовицького. 

Немає заперечень? (Немає). Які будуть зауваження? 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста дахової котельні 

житлового будинку по вул. Мазура, 18/2 ОСББ «Лідер» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність територіальної громади міста квартири № 54 по 

вул.Кармелюка,10, яка перебуває в державній власності в особі 

Державної пенітенціарної служби України» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу на передачу трактора Беларус 

– 82.1 з відвалом та щітковим обладнанням у тимчасове безоплатне 

користування товариству з обмеженою відповідальністю «Житлово – 

експлуатаційне об’єднання» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Програми розвитку міського 

комунального підприємства «Муніципальна телерадіокомпанія «Місто» 

на 2016-2017 роки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

Хмельницького комунального підприємства "Електротранс" та 

затвердження нової редакції Статуту Хмельницького комунального 

підприємства "Електротранс" 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

Симчишин О.С. – Наступне питання «Про погодження пропозиції щодо безоплатної 



міський голова передачі у власність ПАТ “Хмельницькобленерго” підстанції ТП-450 з 

двома силовими трансформаторами та двома кабельними лініями, 

балансовою вартістю 27 726,12 грн» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про зміну розміру статутного капіталу міського 

комунального підприємства «Хмельницькводоканал» та затвердження 

нової редакції статуту міського комунального підприємства 

«Хмельницькводоканал» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про збільшення розміру статутного капіталу 

міського комунального підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» 

та затвердження нової редакції статуту міського комунального 

підприємства «Хмельницьктеплокомуненерго» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд місцевої ініціативи мешканців 

багатоквартирного будинку по прс. Миру, 72 щодо перекриття 

проїжджої частини біля будинку» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд місцевої ініціативи мешканців 

будинків приватного сектору по вул.Шестакова щодо будівництва 

каналізаційної мережі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про розгляд місцевої ініціативи мешканців 

багатоквартирного будинку по вул. Старокостянтинівське шосе, 8 

щодо благоустрою прибудинкової території» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок та 

внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам та іноземному громадянину 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція комісії. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зняти на 

довивчення пункт 10 додатку 4 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  



Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення договору оренду землі шляхом 

його розірвання за згодою сторін та надання земельної ділянки у 

спільну сумісну власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування частинами 

земельних ділянок, надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) та втрату чинності» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань охорони 

здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації пропонує 

зняти на довивчення пункт 4 додатку 3 проекту рішення. 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань охорони 

здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації пропонує 

зняти на довивчення пункт 1 додатку 6 проекту рішення. 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань охорони 

здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації пропонує 

зняти на довивчення пункт 2 додатку 7 проекту рішення. 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища та комісія з питань охорони 

здоров’я, соціальної політики, гуманітарних питань та розвитку 

громадянського суспільства, свободи слова та інформації пропонує 

зняти на довивчення пункт 1 додатку 9 проекту рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок у 

власність громадянам, внесення змін» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок громадянам та зміну їх цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок громадянам та зміну їх цільового 

призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 



навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення додатком 2 наступного змісту: 

затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

громадянці Марценюк З.М. по вул.Степана Бандери,5-А площею 1000 

кв.м. та змінити цільове призначення в межах категорії земель 

житлової та громадської забудови з «для будівництва та 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка)» на «для будівництва та обслуговування 

будівель торгівлі (під торговий центр)» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічної документації із землеустрою 

та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення змін до додатку 2 рішення 2 сесії 

Хмельницької міської ради від 15.12.2010 № 21 «Про вирішення 

земельних спорів» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії по земельним 

спорам» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки, надання земельних ділянок в постійне 

користування юридичним особам, затвердження проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки громадянину зі зміною категорії 

земель, цільового призначення, погодження технічних документацій 

із землеустрою щодо поділу земельних ділянок та поновлення 

договорів оренди землі шляхом укладання додаткових угод» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 2 додатку 4, замінивши термін оренди з 10 років на 3 роки. 

Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає). 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує: 

пунктом 3 поновити договір оренди земельної ділянки шляхом 

укладання додаткової угоди на 3 роки ТОВ «Заріччя-2008» по 

вул.Зарічанській,5/4, площею 671 кв.м.; 

-  4 поновити договір оренди земельної шляхом укладання 

додаткової угоди на 3 місяці ТОВ «Гранд-Альянс» по 

вул.Володимирській,58/2, площею 1200 кв.м. 

 Які будуть зауваження до пропозиції? (Немає). 

 Які ще будуть пропозиції?  

 

Прядун Т.О. – 

депутат міської 

Пропоную доповнити проект рішення наступними пунктами: 

- пунктом 14 договір оренди землі № 52-01-2013/3677149 від-



ради 04.12.2013р., який був укладений між Хмельницькою міською 

радою та товариством з обмеженою відповідальністю Гранд-

Альянс” по вул.Володимирській, 58/2 площею 1200 кв.м. під 

будівництво будинку торгівлі з підземною парковкою не 

поновлювати, в зв’язку із закінченням строку на який було 

укладено договір; 

- пунктом 15 надіслати лист-повідомлення на адресу товариства з 

обмеженою відповідальністю “Гранд-Альянс” про прийняте 

міською радою рішення щодо не поновлення договору оренди 

землі №252-01-2013/3677149 від 04.12.2013р., який був укладений 

між Хмельницькою міською радою та товариством з обмеженою 

відповідальністю “Гранд - Альянс” по вул.Володимирській,58/2, 

площею 1200 кв.м. під будівництво будинку торгівлі з підземною 

парковкою; 

пунктом 16 надіслати товариству з обмеженою відповідальністю 

“Гранд-Альянс” для підписання акт приймання-передачі земельної 

ділянки по вул.Володимирській, 58/2 площею 1200 кв.м. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельною 

ділянкою, надання громадянам, юридичним особам дозволів на 

розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 

оренду, постійне користування, технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки 

в натурі (на місцевості) та поділ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

2 проекту рішення наступними пунктами: 

- пунктом 8 надати дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування 

комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» по 

прс.Миру,102/4В площею 10750 кв.м. для будівництва і 

обслуговування багатоквартирного житлового будинку; 

- пунктом 9 надати дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування 

комунальному підприємству «Хмельницькбудзамовник» по 

вул.Старокостянтинівське шосе,7/2А, площею 13928 кв.м. для 

будівництва і обслуговування багатоквартирного житлового 

будинку; 

- пунктом 10 надати дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування управлінню 

житлово-комунального господарства в районі вулиць Тиха-

Сагайдачного площею 3000 кв.м. під влаштування дитячого 

майданчика 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити додаток 

5 проекту рішення пунктом 2: 

надати дозвіл ПАТ «Хмельниччина-Авто» на поділ земельної ділянки 

по вул.Зарічанській,1 площею 14102 кв.м. на 4 земельних ділянки, в 

т.ч. діл.№1-1064 кв.м., діл.№2-2082 кв.м., діл.№3-5318 кв.м., діл.№4-



5638 кв.м. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити проект 

рішення наступними пунктами: 

- пунктом 1 внести зміни в графу 4 п.1 додатку 2 рішення 

сімнадцятої сесії міської ради від 27.06.2012 № 41 із внесеними 

змінами рішенням тридцять другої сесії від 25.12.2013 №67, 

замінивши вираз «реконструкція приміщення майстерні під 

виробництво мінітрансформаторних підстанцій та обслуговування 

стоянки автомобілів» на вираз «під будівництво багатоквартирних 

житлових будинків з вбудованими приміщеннями громадського 

призначення» відповідно до поданого клопотання товариства з 

обмеженою відповідальністю - фірма «Скорпіон ЛТД», 

містобудівних умов та обмежень забудови земельної ділянки від 

09.02.2016 № 27/ГП-25.1-04, від 29.02.2016 № 71/ГП-25.1-04 та 

декларацій про початок виконання будівельних робіт від 

05.04.2016 № ХМ 083160960808, № ХМ 083160960783. Внести 

відповідні зміни в договір оренди землі від 22.09.2013 № 600-01-

2013/9778732; 

пунктом 2 надати згоду товариству з обмеженою відповідальністю - 

фірма «Скорпіон ЛТД» на укладання із обслуговуючим кооперативом 

«Житлово-будівельний кооператив «Золота мрія» договору суборенди 

земельної ділянки площею 2785 кв.м. по вул.Мирного,11 під 

будівництво багатоквартирних житлових будинків з вбудованими 

приміщеннями громадського призначення. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками шляхом розірвання договорів оренди землі за згодою 

сторін, затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання земельних ділянок в постійне 

користування юридичним особам, поновлення договорів оренди 

земельних ділянок шляхом укладання додаткових угод, внесення змін 

в рішення сесій міської ради та договір оренди землі» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є ряд пропозицій. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує доповнити пункт 1 

проекту рішення підпунктом 1.4: 

- внести зміни до пункту 1 рішення 42-ої сесії міської ради від 

17.09.2014р. №96 «Про надання згоди Хмельницькій житлово-

експлуатаційній конторі №1 на укладення договору суперфіцію», 

замінивши цифри «0,2187» на цифри «0,0311». 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 1 додатку 2, замінивши термін оренди з 3 років на 6 місяців у 

зв’язку з не укладанням договору про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 

м.Хмельницького 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 2 додатку 2 замінивши термін оренди з 10 років на 6 місяців у 



зв’язку з не укладанням договору про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 

м.Хмельницького 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення договорів оренди земельних 

ділянок шляхом укладання додаткових угод, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування громадянам, 

юридичним особам, внесення змін в рішення сесій міської ради та 

надання дозволу на поділ земельної ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 2 додатку 3, замінивши термін оренди з 10 років на 6 місяців у 

зв’язку з не укладанням договору про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 

м.Хмельницького; доручити управлінню земельних ресурсів та 

земельної реформи до сесії міської ради надати інформацію щодо 

ведення будівництва на даній земельній ділянці 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про надання юридичній особі в оренду земельної 

ділянки» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення.  

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення юридичній особі договору 

оренди земельної ділянки шляхом укладання додаткової угоди» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує внести зміни в 

пункт 1 додатку, замінивши термін оренди з 3 років на 1 рік. 

Які будуть зауваження? (Немає). Які ще будуть пропозиції (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про проведення експертної грошової оцінки 

земельних ділянок несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиції. 

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зняти на 

довивчення пункти 1.4, 1,7 у зв’язку з не укладанням суб’єктами 

господарювання договорів про пайову участь у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури 

м.Хмельницького. 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Комісія з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища пропонує зняти на до 

вивчення пункт 1.14 у разі не надання інформації щодо укладення 

суб’єктом господарювання договору про пайову участь у створенні і 

розвитку інженерно – транспортної та соціальної інфраструктури 

міста Хмельницького. 

Які будуть зауваження?  

Пропоную дану пропозицію зняти так, як суб’єктом господарювання 

вже укладено договір про пайову участь. Немає заперечень? (Немає). 



Комісія з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста та 

комісія з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції пропонує виключити пункт 1.12 з проекту 

рішення. 

Які будуть зауваження? Які ще будуть пропозиції? (Немає). 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження?  

 

Певнєв О.В. – 

депутат міської 

ради 

При розгляді даного проекту рішення виникали питання щодо 

експертної оцінки земельних ділянок, вона дещо занижена. Тому 

пропоную дане питання обговорити на сесії міської ради. 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

 

Наступне питання «Про передачу земельних ділянок в державну 

власність» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає). 

  

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, проведення земельних торгів з 

продажу прав оренди на земельні ділянки, які виставляються 

окремими лотами на земельні торги» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про надання дозволу щодо внесення змін в 

конфігурацію земельної ділянки та поділ земельних ділянок» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення доповнень до переліку площ, 

вулиць, провулків, проїздів, скверів, бульварів, парків, розташованих 

на території міста Хмельницького, затвердженого рішенням 17 сесії 

міської ради № 24 від 02.04.2008» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про внесення зміни в п.4 рішення 7 сесії міської 

ради від 20.07.2016 №62» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про поновлення договорів оренди земельних 

ділянок шляхом укладання додаткових угод, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання 

земельних ділянок в оренду, постійне користування громадянам, 

юридичним особам, затвердження проекту землеустрою зі зміною 

категорії земель та внесення змін в рішення сесії міської ради» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 



(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження Порядку демонтажу 

тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності та 

тимчасових конструкцій і внесення змін і доповнень до Правил 

благоустрою території міста Хмельницького, затверджених в новій 

редакції рішенням міської ради від 25.06.2014 №71, із внесеними 

змінами рішенням міської ради від 24.12.2014 № 22» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Які будуть зауваження? 

(Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Наступне питання «Про затвердження «Програми соціальної 

підтримки учасників АТО та членів їх сімей на 2016 – 2017рр.» 

Усі комісії розглянули даний проект рішення. Є пропозиція. 

Комісія з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

пропонує доповнити додаток 1 до Програми пунктом 36 наступного 

змісту: 

Закупівля відзнаки «Воля та мужність» для нагородження учасників 

АТО; джерело фінансування - міський бюджет (за потребою) 

Які будуть зауваження? (Немає).  

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

За пропозицією постійної комісії з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації пропонується включити до порядку 

денного чергової восьмої сесії міської ради проект рішення «Про 

залучення кредиту НЕФКО для фінансування інвестиційної кредиту» 

Які будуть зауваження? (Немає).  

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової восьмої сесії 

міської ради? 

 

Певнєв О.В.- 

депутат міської 

ради 

Прошу включити до порядку денного чергової восьмої сесії міської 

ради проект рішення «Про надання згоди юридичним та фізичним 

особам на безоплатну передачу в комунальну власність 

територіальної громади міста Хмельницького спортивно – 

розважального центру з плавальним басейном по вул.Зарічанській, 

11Ж». 

 

Симчишин О.С. – 

міський голова 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Які ще будуть пропозиції до порядку денного чергової восьмої сесії 

міської ради? (Немає). Усі питання порядку денного розглянуті. Які 

будуть зауваження? (Немає).  

 

 

 

 

 

Міський голова         О.Симчишин  


